

## 通告 NOTICE

日期 Date : 2022 年 7 月 4 日(星期一) 4th July, 2022 (Monday)

致 To: 公眾人士 Public User由 From: 浸信會愛羣社會服務處

Baptist Oi Kwan Social Service

檔案編號 File No. : HQ-CA 22-013

## 總部大樓出現一宗確診個案

## 1 case tested positive for COVID-19 in this Headquarter Building

由於本大廈於 2022 年 7 月 4 日出現一宗陽性個案。為保障所有服務使用者之健康,總部 大樓大堂、升降機及公共地方已進行消毒清潔。本處與衞生署衞生防護中心保持緊密聯 絡,以作出合適的跟進。

Please be informed that this building has 1 case tested positive on 4th July, 2022. To secure the health of the public, lobby, lift and public area has undergone disinfection and cleaning work. BOKSS will maintain close contact with the Centre for Health Protection of the Department of Health to take follow-up action as appropriate.

如對有任何需要或查詢,請致電 3413 1500 與本處職員聯絡。

Should you have any queries, please contact our staff at 3413 1500.

不便之處,敬請見諒。 Sorry for any inconvenience caused.